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NERO'dan Türkçe rehberliğe tepki Sevgililer Günü nedeniyle güle ilgi fiyatı da artırdı

BAÞKAN ERTÜRK'TEN DESTEKÇÝLERÝNE TEÞEKKÜR ■ 5'TE YETÝÞKÝNLERE ÖZEL TÜRK HALK MÜZÝÐÝ KORO ÇALIÞMASI ■ 8'DEÞEHÝR TÝYATROSU ATÖLYE ÇALIÞMALARI BAÞLADI ■ 2'DE

HABERiN EVAM D I
SAYFA 3'TE

Nevşehir'de, 14 Şubat 
Sevgililer Günü 
nedeniyle çiftler hediye 
arayışına girdi. Özel 
günlerde en çok ziyaret 
edilen çiçekçilerde ise 
güle yüzde 100'den fazla 
zam geldi. Bir ay önce 
30 liraya satılan gül,
75 liraya yükseldi.

HABERiN EVAM D I SAYFA 4'TE

NERO Başkanı Onur, 
“Rehberlik mesleği, 
birçok farklı lisans 
mezunlarına açılarak 
“Türkçe rehberlik”
adı altında, büyük
bir işsiz ordusu 
oluşturulacaktır.” dedi.

Hastanede Onkoloji ve Kemoterapi
hizmetleri başladı
Nevşehir Devlet Hastanesinde Onkoloji 
ve Kemoterapi hizmetlerine başlandı.

Savran'dan
altyapı için
900 milyon liralık
dev yatırım müjdesi
AK Parti Nevşehir belediye başkan 
adayı Mehmet Savran, yeni 
dönemde altyapı yatırımları için 
DSİ ile yaptıkları protokol 
çerçevesinde 900 Milyon Liralık 
yeni bir yatırımı hayata 
geçireceklerini açıkladı.

Nevşehir SMMMO
ile NEVÜ arasında
iş birliği protokolü
imzalandı
Bilgi ve tecrübenin birleşimiyle, Nevşehir 
SMMMO mesleki gelişime önemli bir 
katkı sağlayacak bir adım daha attı.

Başkan Aktürk

adaylara

başarı diledi
Ürgüp Belediye
Başkanı Mehmet Aktürk,
AK Parti'nin adaylarına 
başarı diledi.

CHP Ürgüp Belediye
başkan adayı Bul
projelerini anlattı
CHP Ürgüp Belediye başkan 
adayı Ali Ertuğrul Bul, Ürgüp 
belediye başkanı seçilmesi 
halinde hayata geçireceği 
projelerini anlattı.

HABERiN EVAM D I SAYFA 3'TE

HABERiN EVAM D I
SAYFA 4'TE

HABERiN EVAM D I
SAYFA 5'TE

HABERiN EVAM D I
SAYFA 6'DA

HABERiN EVAM D I SAYFA 5'TE
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Şehir tiyatrosu atölye çalışmaları başladı
Nevşehir Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü bünyesinde
kurulan Şehir Tiyatrosu, yeni dönem atölye çalışmalarına başladı.

l Müftüsü Kazım Güzel, İlçe 

İMüftülükleri Personel Toplantısı 
ziyaretleri kapsamında Gülşehir İlçe 

Müftülüğünü ziyaret etti. 
Müftü Güzel, İl Müftüleri İstişare 
Toplantısı'nda alınan kararların 
personele tebliğ edilmesi, personelin 
moral ve motivasyonunun artırılması, 
yaklaşan Ramazan ayı hazırlıkları 
kapsamında ilçe müftülüklerince 
planlanan faaliyetleri, İlçe 

müftülüklerinin personel, idari, mali, 
eğitim ve din hizmetlerine dair 
hazırlayacağı brifinglerin görüşülmesi ve 
gençlik faaliyetlerinin değerlendirilmesi 
amacıyla Gülşehir İlçe Müftülüğüne 
ziyarette bulundu. 
Programına ilçe müftülüğünü ziyaret 
ederek başlayan Güzel, daha önce Hatay 
Dörtyol İlçe Müftüsü iken Gülşehir İlçe 
Müftüsü olarak atanan Bilal Kadı'ya 
hayırlı olsun diyerek, yeni görev yerinde 

başarılar diledi. 
Daha sonra Gülşehir İlçe Müftülüğü 
2024 yılı Şubat ayı personel toplantısı 
yapıldı.
Gülşehir Merkez Kurşunlu Cami'nde 
yapılan toplantıya Müftü Güzel, Gülşehir 
İlçe Müftüsü Kadı ve müftülük personeli 
ile Gülşehir İlçe Müftülüğüne bağlı 
imam hatip, müezzin kayyım ve 
Kur'an kursu öğreticileri katıldı. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

Müftü Güzel Gülşehir'de personel toplantısına katıldı
Nevşehir İl Müftüsü Kazım Güzel, Gülşehir İlçe Müftülüğü personel toplantısına katıldı.

AK Parti Ürgüp Belediye başkan adayı 
Fahri Yıldız, seçim çalışmalarına başladı.
AK Parti Ürgüp İlçe Başkanı Doğan 
Derin ile birlikte seçim ziyaretlerine 
başlayan Yıldız, ilk olarak Ürgüp 
Belediyesi Makina İkmal Müdürlüğünü 
ziyaret etti.

Burada çalışan işçilerle bir araya gelen 
Yıldız, istişarede bulundu.
Yıldız, “Eli nasırlı, alın teri ile evine 
ekmek götüren işçilerimizle faydalı bir 
istişare yaptık. Sıcak kabulleri için 
teşekkür ederim.” dedi. HABER: 
ALPASLAN KÖRÜKCÜ

eçmişte olduğu gibi 2024 yılında Gda heyecanla çalışmalarına 
başlayan Nevşehir Belediye 

Tiyatrosu'nda oyuncu adayları atölyelerde 
aldıkları eğitimle oyunculuk hayallerini 
gerçekleştirmeye çalışırken, bir taraftan da 
kişisel gelişimlerine özgüven, kendini ifade 
edebilme, diksiyon gibi birçok alanda da 
katkı sağlamış oluyor. Sanat Nevşehir için 

vizyonuyla şehrin kalbi olmaya devam 
eden Belediye Tiyatrosu'nda atölye 
çalışmaları küçükler, gençler ve yetişkinler 
olmak üzere üç ayrı grupla devam ediyor. 
Nermin Arslan'ın yönetmenliğinde drama 
atölyelerinin yanı sıra yeni sezon için oyun 
hazırlıklarına da başlayan ekipler, 
seyircilere güzel anlar yaşatmak için 
sabırsızlanıyor. HABER MERKEZİ

11 binden fazla araç denetlendi
evşehir İl Emniyet Müdürlüğü, 

NTrafik Birimlerince 11 bin 151 araç 
denetlendi.  2 bin 722 araç 

sürücüsüne ise ceza yazıldı.
İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Birimleri 
vatandaşların huzur içerisinde seyahat 
etmelerine yönelik çalışmalarına aralıksız 
devam ediyor. Ekiplerce 11 bin 151 araç 
sürücüsünün kontrolü yapıldı. 15 araç 

trafikten men edildi.
Hız ihlalinden 1212, kırmızı ışık ihlalinden 
276, hatalı parktan 138, emniyet kemeri 
takmamaktan 147, taşıma kanununa 
muhalefetten 165 ve diğer maddelerden 
784 olmak üzere toplamda 2 bin 722 
araç/sürücüsüne ceza yazıldı.
Ayrıca 19 yaralamalı trafik kazasında 26 
kişi yaralandı. HABER MERKEZİ

Başkan adayı Fahri Yıldız
ilk ziyaretini işçilere yaptı
AK Parti Ürgüp Belediye başkan adayı Fahri Yıldız, seçim 
çalışmaları kapsamında ilk ziyaretini belediye işçilerine 
yaptı. Yıldız, işçilere çalışmalarında kolaylık diledi.
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Hastanede Onkoloji ve Kemoterapi hizmetleri başladı
Nevşehir Devlet Hastanesinde Onkoloji ve Kemoterapi hizmetlerine başlandı.

Nevşehir Devlet Hastanesine atanan 
Onkoloji Uzmanı Dr. Dilek 
Çağlayan'ın göreve başlaması ile 

hastane bu alanda tanı ve tedavi hizmeti 
vermeye başladı.
Konu ilgili açıklamada bulunan Hastane 
Başhekimi Uzm. Dr. Macit Yalçın, “İlimizde 
sağlık hizmetlerinde önemli eksikliklerden 
biri olan ve bu sebeple pek çok hastanın 
oldukça uzun ve zorlu bir tedavi süreci 
için il dışına gitmesinin gerektiği onkolojik 
hastalıkların tedavisini artık hastanemizde 
vermeye başlıyoruz.” dedi.
Onkoloji uzmanının görevine başladığını 
ve hasta kabulü ettiğini belirten Yalçın, 
“Onkoloji hastalığı olan ve takip ve tedavi 
sürecinde olan tüm hastalarımız onkoloji 
polikliniğimize başvurabilirler.  Daha önce 
yapmış olduğumuz kemoterapi ünitesinde 
hastalarımız tedavilerini alabilecekler ve 
kontrollerini hastanemizde 
yaptırabileceklerdir. Buna ek olarak 
onkoloji uzmanımızın da istekleri 
doğrultusunda daha donanımlı bir 
kemoterapi ünitesi içi çalışmalara başladık. 

Birkaç ay içerisinde yeni ünitemizde 
hizmet vermeye başlayacaktır ve 
hastalarımız burada sağlıklı bir şekilde 
tedavilerini olacaklardı. Bu anlamda 

hastalarımıza her türlü imkânı sunacağız. 
Şimdiden tedavi alacak olan hastalarımıza 
acil şifalar dileriz.” İfadelerine yer verdi. 
HABER:SEZER ALTUNOK

NERO'dan Türkçe rehberliğe tepki
NERO Başkanı Onur, “Rehberlik mesleği, birçok farklı lisans mezunlarına açılarak 
“Türkçe rehberlik” adı altında, büyük bir işsiz ordusu oluşturulacaktır.” dedi.

Nevşehir Turist Rehberleri Odası 
(NERO),  Meclise sunulan ve tur 
otobüslerinde rehber 

zorunluluğunu ve yabancı dil şartını 
kaldıran teklife karşı Nevşehir Valiliği 
önünde basın açıklaması düzenledi.
Çok sayıda rehberin katıldığı eylemde 
saygı duruşunda bulunulmasının ardından 
İstiklal Marşı okundu.
Eyleme katılan rehberler, “Rehbersiz 
olmaz”, “Rehberlik mesleği risk altında”, 
“Mesleğime dokunma”, “Kaliteli turizm için 
hayır”, “Yasama dokunma”, “Dil yeterliliği 
korunsun” yazılı dövizler taşıdı.
Eylemde, tabut üzerine bırakılan cenaze 
maketine rehberler siyah karanfil bıraktı. 
NERO Başkanı Özay Onur, “Rehberleri 
tabuta koyamayacaksınız.” dedi. 
Onur, yaptığı açıklamada, Meclis'e sunulan 
teklife karşı olduklarını belirterek, 
rehberlerin sorunlarını dile getirdi.
Onur, 6326 sayılı meslek yasasının 
rehberleri koruyan, kültür elçilerinin 
haklarını savunan bir yasa iken; şu anda 
meclis komisyonuna yeni getirilen yasa 
taslağı ile tam anlamıyla rehber karşıtı bir 

yaklaşım ve rehbersiz bir turizm sektörü 
inşa etme çabası olduğunu söyledi.
“TÜRK VE YABANCI GRUPLARA 
YETECEK KADAR TURİST REHBERİ 
BULUNMAKTA”
Rehberlerin Osmanlı İmparatorluğundan 
bu yana, ülkeyi ziyaret eden yerli ve 
yabancı misafirlere tanıtılması için canla 
başla çalışmakta olduğunu söyleyen 
Başkan Onur, “Her zaman yabancı dil 
bilme şartı bu tarihsel süreçte talep 
edilmiştir. Bir dilin insana kattığı bilgi 
birikimiyle ülkemizi hep en iyi şekilde 
tanıttık. Ancak mevcut taslak bizlerin 
mesleğimizi icra etmemize engel 
olmaktadır.  Rehberlik mesleği, birçok farklı 
lisans mezunlarına açılarak “Türkçe 
rehberlik” adı altında, büyük bir işsiz 
ordusu oluşturulacaktır. Bazı kötü niyetli 
acentelerin baskısıyla, sözde “rehber 
bulunamıyor” söylemi piyasaya servis 
edilmiştir. Ülkemizde hem Türkçe gruplara 
hem de yabancı gruplara yetecek kadar 
turist rehberi bulunmaktadır.” dedi. 
“BU YASA TASARISI TÜRK 
TURİZMİNE BÜYÜK ZARAR 
VERECEKTİR”
Turist rehberlerinin turizm sektöründe 
eğitimini sınavlarla kanıtlayan tek paydaş 
olduğunu da aktaran Onur, “Biz, turist 
rehberleri üniversite yıllarının başından bu 
yana sürekli dünyayı ve ülkemizi tanıyarak, 
özveri göstererek mesleğimizi saygın bir 
konuma getirmeyi başardık. Rehber olmak 
için üniversite mezuniyeti ve dil bilme 
şartı varken, şimdi dil bilme şartını 
kaldırmak mesleğimizi ve Türk turizmini 
alt seviyelere çekmekten başka bir 
manaya gelmemektedir. Turist rehberleri, 
sanılanın aksine sadece müze ve ören 
yerlerinde rehberlik yapmamaktadırlar. 

Bizim sadece bir ziyaret noktasını 
anlattığımızı düşünmek çok büyük bir 
yanılgıdır. Bizleri saf dışı bırakarak karşı 
adım atmak isteyen bu yasa tasarısı Türk 
turizmine büyük zarar verecektir.” diye 
konuştu.
“REHBERİN İTİBARI, ÜLKENİN 
İTİBARIDIR”
Başkan Onur, “Rehberlerin yerine 
ehliyetsiz, eğitilmemiş sadece acente 
görevlisi olan kişileri rehbermiş gibi 
göstermek büyük bir gaflet olacaktır.” dedi.
Onur konuşmasına şöyle devam etti: 
“Rehberleri ekstra maliyet olarak gören 
acenteler maalesef bizim ne kadar önemli 
bir misyon üstlendiğimizi unutmuş 
durumdadırlar. Bizlere kültür elçisi 
denmesinin sebebi; bu ülkeyi “gururla, 
aşkla” anlatmamızdan ileri gelmektedir. 
Rehber acente tarafından yazılan tur 

programını yapmakla yükümlüdür. Ancak; 
yeni yasada rehber sadece alışveriş yerine 
götürüyormuş algısı yaratmak, bizi 
derinden üzmüştür. Üniversitelerde 
açılmış onlarca programın mezun ettiği, 
dil bilmeyen mezunlar bir anda mesleğe 
girerek sektörde yıllarca verilen emek 
sonucu oluşturduğumuz kaliteyi, ne yazık 
ki,  olumsuz yönde etkileyeceklerdir. Biz 
rehberler; haksız ithamlarla mesleğimizi 
itibarsızlaştırmak isteyen bu yasa 
tasarısının bu şekliyle çıkmasını 
istemiyoruz. Yasamızın liyakat ile revize 
edilmesini istiyoruz. Son sözümüz şudur 
ki, rehber, bu memleketin yüzüdür, kültür 
elçisidir, turizm emekçisidir. Rehberin 
itibarı, ülkenin itibarıdır. Rehberin,
turizm emekçilerinin kazanılmış 
hakkına dokunmayalım.” 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ 
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aşkan adayı Savran, sosyal medya Bhesabından yaptığı paylaşımla yeni 
dönemde gerçekleştireceği altyapı 

projelerini paylaştı.
DSİ ile gerçekleştirdikleri protokol 
çerçevesinde şehrin içme suyu ana isale 
hatlarının yenilenerek Arsenik Arıtma 
Tesisi kurulacağını kaydeden Savran, şehre 
3 yeni 20 bin metre küp kapasiteli yeni su 
deposu kazandıracaklarını açıkladı.
Bu sayede yıllık yüzde 20 enerji tasarrufu 

sağlayacaklarını belirten Savran, 
“Şehrimizin kronikleşmiş altyapı 
sorunlarına yönelik birçok çalışmalar 
yaptık. Geçmiş yıllarda yaşanılan su arıza 
sayısını yarı yarıya düşürdük.  Altyapı 
çalışmalarında yapacağımız yeni 
yatırımlarla su arızalarını, kayıp-kaçağı 
bitirecek ve yeni su depolarıyla su sıkıntısı 
yaşamayan bir şehir olacak bu vesileyle en 
az % 20 enerji tasarrufu sağlayacağız.” 
dedi. HABER MERKEZİ

Savran'dan altyapı için 900 milyon liralık dev yatırım müjdesi
AK Parti Nevşehir belediye başkan adayı Mehmet Savran, yeni dönemde altyapı yatırımları için DSİ 
ile yaptıkları protokol çerçevesinde 900 Milyon Liralık yeni bir yatırımı hayata geçireceklerini açıkladı.

Çıkan yangında evdeki malzemeler
kullanılamaz hale geldi

evşehir'in Ürgüp 

Nilçesindeki bir evde 
meydana gelen 

yangında, evde bulunan 
malzemeler kullanılamaz hale 
geldi. Edinilen bilgilere göre, 
Nevşehir'in Ürgüp ilçesi 
Bahçelievler Mahallesi'ndeki Kemal 
Özer isimli vatandaşa ait evde 
elektrik kontağından kaynaklandığı 
belirtilen yangın meydana geldi. 
Ölen ya da yaralananın olmadığı 
yangın, olay yerine gelen Ürgüp 
Belediyesi itfaiye ekiplerinin yoğun 
çalışmaları ile söndürüldü.  
HABER:SEZER ALTUNOK

N
evşehir'de, 14 Şubat Sevgililer 
Günü nedeniyle çiftler hediye 
arayışına girdi. Özel günlerde en 

çok ziyaret edilen çiçekçilerde ise güle 
yüzde 100'den fazla zam geldi. Bir ay 
önce 30 liraya satılan gül, 75 liraya 
yükseldi.
14 Şubat Sevgililer Günü için çiftlerin 
hediye alışverişi hızlandı. Özel günlerde 
fazla mesai yapan çiçekçilerde bu 14 

Şubat'ta da yoğunluk yaşanıyor.
“GÜLÜN ADET FİYATI 75 LİRADAN 
BAŞLIYOR”
Sevgililer Günü'ne özel tüm hazırlıkları 
yaptıklarını belirten çiçekçi Efraim Çolak, 
Sevgililer Günü için gülün adet fiyatının 75 
lira olduğunu söyledi.
Çolak, “Müşterinin isteğine göre 
yaptırılacak bukete göre fiyatta sınır yok. 
Müşteri nasıl istiyorsa ona göre bir çiçek 
buketi yapıyoruz. 1000 liraya da güzel bir 
buket yapıyoruz, 5 bin liraya da. Biz de 
sınır yok. Fiyatlar müşterinin isteğine göre 
değişiyor.” dedi.
“SEVGİLİLER GÜNÜ'NDE EN ÇOK 
GÜL TERCİH EDİLİYOR”
Sevgililer Günü'nde en çok tercih edilen 
çiçeğin gül olduğunu söyleyen Çolak, 
“Canlı saksı çiçeklerinden orkide tercih 
ediliyor ama genellikle gül, papatya gibi 
kesme çiçekleri tercih ediyorlar. Sevgililer 
Günü'ne özel olarak, bu günlerde dediğim 
gibi en çok satılan, tercih edilen çiçek gül. 
Buketlerimizi özenli bir şekilde 

hazırlıyoruz, özel aranjmanlar yapıyoruz.” 
diye konuştu.
“SEVGİLİLER GÜNÜ DEĞİL, ASLINDA 
FIRSATÇI TOPTANCI VE ÜRETİCİ 
GÜNÜ”
2023'te Sevgililer Günü yaklaşırken gülün 
adet fiyatının 40-50 lira arasında olduğunu 
aktaran Çolak, bu yıl geçen yıla oranla 
yüzde 100'lük bir artış olduğunu 
söyleyerek şöyle konuştu:  “Sevgililer 
Günü'nde zaten üretici ve seracılar fiyatı 
artırıyor. Bu bizden dolayı artan bir şey 
değil. Mesela bir ay öncesine kadar biz 
gülü 30 liraya veriyorduk. Şimdi gül kesme 
çiçek olduğu için yani önceden stok 
yapma şansımız olmadığı için en fazla bir 
hafta öncesinden alabiliyoruz. Seracılar ve 
toptancılar da bunu bildiği için doğal 
olarak kendilerine göre yüzde 100, yüzde 
200 artırıyor. Biz bunu müşteriye 
yansıtamıyoruz.  Dün mezattaydık, normal 
şartlarda 1000 lira civarı giden gül 4 bin 
liraya gitti. Tabi biz 4 katı artıramıyoruz. Bu 
Sevgililer Günü değil aslında fırsatçı 

toptancı ve üretici günü.” 
Geçen yıl 6 Şubat'ta yaşanan 
Kahramanmaraş merkezli depremlerin 
tüm ülkeyi etkilediğini kaydeden Çolak, 
geçen yıl Sevgililer Günü'nde çiçeklerin 
satılmadığını, bu yıl geçen yıla oranla 
satışlarda yüzde 100 artış yaşandığını 
belirtti.
ÖZEL GÜNLERDE HEDİYE ALMAK 
VATANDAŞA AŞIRI LÜKS GİBİ 
GELMİYOR 
Ülkede yaşanan ekonomik sıkıntıya 
rağmen vatandaşların özel günlerde 
sevdiklerine hediye almaktan taviz 
vermediğini vurgulayan Çolak, “Vatandaş 
fiyat gözetmeksizin gülünü, orkidesini 
sevdiğine gönderiyor. Bunu bir ihtiyaç gibi 
görüyor. Doğum gününde de Sevgililer 
Günü'nde de gönderiyor. Bu artık bir adet 
oldu, alışıldı. Millet bunu normal karşılıyor, 
aşırı lüks gibi gelmiyor. Fiyatlardan dolayı 
tabi 10 tane alacağına 5 tane alıyor 
ama gönderiyor.” şeklinde konuştu. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Sevgililer Günü nedeniyle güle ilgi fiyatı da artırdı

İl Müftüsü Güzel Avanos'ta
personel toplantısına katıldı
Nevşehir İl Müftüsü Kazım Güzel, Avanos
İlçe Müftülüğü Personel Toplantısı'na katıldı.
İl Müftüsü Güzel, il müftüleri İstişare 
toplantısında alınan kararların personele 
tebliğ edilmesi, din hizmetlerinin 
zamanın ruhuna uygun olarak 
güncellenmesi, yaklaşan Ramazan ayı 
hazırlıkları kapsamında ilçe 
müftülüklerince planlanan faaliyetlerin 
görüşülmesi, ilçe müftülüklerinin 
personel, idari, mali, eğitim ve din 
hizmetlerine dair hazırlayacağı 
brifinglerin görüşülmesi ve gençlik 
faaliyetlerinin değerlendirilmesi 
amacıyla, Avanos İlçe Müftülüğünü 

ziyaret etti. Ziyaret programına ilçe 
müftülüğünü ziyaret ederek başlayan 
Güzel, Avanos İlçe Müftüsü Harun 
Özkan'dan müftülük çalışmaları ve vakıf 
hizmetleri hakkında bilgi aldı. Daha 
sonra Avanos İlçe Müftülüğü 2024 Yılı 
Şubat Ayı Personel Toplantısı'na katıldı.
Düzenlenen toplantılara İl Müftüsü 
Güzel, Avanos İlçe Müftüsü Özkan ve 
müftülük personeli ile Avanos İlçe 
Müftülüğüne bağlı imam hatip, müezzin 
kayyım ve Kur'an kursu öğreticileri 
katıldı. HABER: HİLAL GÖKTAŞ 



Nevşehir SMMMO ile NEVÜ arasında
iş birliği protokolü imzalandı

Bilgi ve tecrübenin birleşimiyle, Nevşehir 
SMMMO mesleki gelişime önemli bir 
katkı sağlayacak bir adım daha attı.
Nevşehir Serbest Muhasebeci Mali 
Müşavirler Odası (NSMMMO), Nevşehir 
Hacı Bektaş Veli Üniversitesi  (NEVÜ) ile iş 
birliği protokolü gerçekleştirdi.
Bu iş birliği, NEVÜ'nün Sosyal Bilimler 
Enstitüsünde tezsiz yüksek lisans eğitimi 
ve diğer eğitim imkânlarına erişim 
sağlaması, NSMMMO üyelerinin ve 
Anadolu Odaları Platformu'na kayıtlı diğer 
meslektaşların profesyonel gelişimlerine 
katkıda bulunmak adına gerçekleştirildi. 
Protokol kapsamında,NSMMMO üyeleri ve 
Anadolu Odaları Platformu'na kayıtlı diğer 
meslektaşların NEVÜ Sosyal Bilimler 
Enstitüsü'nde Tezsiz Yüksek Lisans Eğitimi 

ve çeşitli eğitim imkânlarından 
faydalanma şansına sahip olacak.
Ayrıca, NEVÜ İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi ile Meslek Yüksekokulu 
Muhasebe ve Vergi Bölümü öğrencilerine 
yönelik eğitimlerin planlanması ve 
uygulanması, teorik ve uygulama dersleri 
ile işyeri uygulamalı eğitimlerinin ve 
seminerlerin SMMMO ve Anadolu Odaları 
Platformu'na kayıtlı mali müşavirler 
tarafından gerçekleştirilmesi konusunda 
da iş birliği kararı alındı.
Bu güçlü iş birliği ise NEVÜ Rektörü Prof. 
Dr. Semih Aktekin başkanlığındaki heyetin 
Nevşehir SMMMO'ya yaptıkları iade-i 
ziyaret ile gerçekleşti. 
Ziyarette, Rektör Aktekin'e Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Mutluhan Akın, İktisadi 

ve İdari Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
İlhan Güllü, İİBF Dekan Yardımcısı Doç. Dr. 
Mustafa Arslan, NEVSEM Müdürü ve 
İlahiyat Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Hasan Çetinel eşlik etti. 
Oda Başkanı Filiz Sayın, Rektör Aktekin 
liderliğindeki heyete nazik ziyaretleri ve 
değerli iş birliği için teşekkür ederek, “Bu 
protokolün Nevşehir SMMM Odası 
üyelerimize ve şehrimize büyük faydalar 
getirmesini diliyorum. Bu iş birliği sadece 
meslektaşlarımızın gelişimine değil, aynı 
zamanda şehrimize önemli katkılarda 
bulunacaktır. İlerleyen dönemlerde de 
benzer başarılarla dolu iş birliklerine imza 
atmayı sürdürmeyi ve iş birliğimizin daha 
da güçlenerek devam etmesini dileriz.” 
diye konuştu. HABER MERKREZİ
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Tüm belediye başkan adaylarına 
hayırlı olsun temennisinde bulunan 
Aktürk, “31 Mart 2024 tarihinde 

yapılacak olan Mahalli idareler seçimi için 
AK Parti Genel Merkezimiz tarafından 
ilçemizde partimizin adayı olarak Sayın 
Fahri Yıldız gösterilmiştir. Türkiye Yüzyılı 
idealini gerçekleştirmek için yola çıkan, 
başta ilçemiz olmak üzere il, ilçe ve belde 
bütün belediye başkanı adaylarımıza 
başarılar diliyor; şehrimize, ülkemize ve 
partimize hayırlı ve uğurlu olmasını 
temenni ediyorum.
Bu süreç boyunca ilgi ve desteklerini 
esirgemeyen il başkanımıza, 
milletvekillerimize, bütün kademelerimize, 
belediye meclis üyelerimize, vefakâr 
belediye personelime, özellikle de 
desteklerini hiçbir zaman esirgemeyen 
hizmet etmekten onur ve şeref duyduğum 

kadirşinas Ürgüplü hemşehrilerime 
yürekten teşekkür ediyorum.” 

ifadelerini kullandı. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Başkan Aktürk adaylara başarı diledi
Ürgüp Belediye Başkanı Mehmet Aktürk, AK Parti'nin adaylarına başarı diledi.

“Şehrimize olan sevdamızı çalışarak göstereceğiz”
AK Parti Nevşehir belediye başkan adayı 
Mehmet Savran, “Şehrimize olan sevdamızı, dün 
olduğu gibi yarında çalışarak göstereceğiz.” dedi.
31 Mart Seçimleri öncesinde çalışmalarını 
yoğun bir şekilde sürdüren Belediye 
Başkan Adayı Mehmet Savran, her akşam 
farklı mahallelerde ev ziyaretleri 
gerçekleştiriyor. Son olarak Esentepe 
Mahallesi'nde konuk olduğu Acer ailesine 
ait evde mahalle sakinleri ile bir araya 
gelen Savran, “Nevşehir'imize gönül 

vermiş kim varsa her birinin hizmetkârı 
olacağım. Yeni dönemde de bize inanan 
ve güvenenleri mahcup etmeden, 
emanetin hakkını vererek, hizmet ve eser 
üretmeye devam edeceğiz. Şehrimize olan 
sevdamızı, dün olduğu gibi yarında 
çalışarak göstereceğiz.” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Başkan Ertürk'ten destekçilerine teşekkür
AK Parti tarafından yeniden aday gösterilmeyen Çat 
Belediye Başkanı İbrahim Ertürk, sosyal medya hesabından 
açıklamada bulunarak, partisi ve destekçilerine teşekkür etti.

31 Mart Pazar günü yapılacak olan 
Mahalli İdareler Seçimi öncesinde 
AK Parti'nin Nevşehir ilçe ve belde 

adayları belli olurken, görevdeki bazı 
belediye başkanları yeniden aday 
gösterilmedi.
Çat Belediye Başkanlığı için partisi 
tarafından yeniden aday gösterilmeyen 
İbrahim Ertürk sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada partisi 
ve destekçilerine teşekkür ederek, AK 
Parti Çat Belediye başkan adayı 
gösterilen Hüseyin Çetinkaya'ya 
başarılar diledi.
“31 MART 2024 TARİHİNE KADAR 
HİZMET ETMEYE DEVAM 
EDECEĞİZ.”
Ertürk, paylaşımında şu ifadelere yer 
verdi: “Kıymetli hemşehrilerim, 31 Mart 
2019 Mahalli idareler seçimlerinde 
partimize ve bize göstermiş olduğunuz 
teveccüh ile Rabbim o tarihten beri 
gece gündüz demeden kıt imkanlar ile 
sizlere hizmet etmeyi bize nasip etti, 31 
Mart 2024 tarihine kadar da aynı şekilde 
hizmet etmeye devam edeceğiz.

31 Mart 2024 tarihinde yapılacak olan 
Mahalli idareler seçimi için AK Parti 
Genel Merkezimiz tarafından 
kasabamızdan partimizin adayı olarak 
Hüseyin Çetinkaya arkadaşımız 
gösterilmiştir. Kendisine başarılar 
diliyorum. Aday adaylığımız sürecinde 
kasabamızda yapılan telefon 
anketlerinde ve yüz yüze yapılan 
anketlerde şahsıma göstermiş 
olduğunuz ilgi ve alakalarınızdan dolayı 
çok teşekkür ederim.
Görevi devraldığımız ilk günden beri 
sizlere hizmet noktasında desteklerini 
esirgemeyen öncelikle 
Cumhurbaşkanımız ve Genel 
Başkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan'a, AK Parti İl Başkanımıza, 
Milletvekillerimize, özellikle Belediye 
Meclis üyesi arkadaşlarımıza ve Belediye 
Personellerimize de çok teşekkür 
ederim. Ayrıca, zahmet edip evime 
kadar gelen, telefon açarak veya mesaj 
göndererek hal hatır soran tüm dost, 
akraba ve hemşehrilerimize de çok 
teşekkür ederim.” HABER MERKEZİ



www.muskarahaber.com6 14 Şubat 2024 Çarşamba

Belediye Başkan Adayı Bul, altyapıdan 
üstyapıya, kültür sanattan eğitime, 
ulaşımdan sağlığa kadar Ürgüp'te ve 

köy ile kasabalarında hayata geçirmeyi 
planladığı projeleri paylaştı.
Bul, “Haydi birlikte beyaz bir sayfa açalım, 
dünya vizyonuyla Ürgüp'ün yıldızını 
parlatalım.” diyerek turizmi 
canlandıracağını ve refahı artıracağını 
düşündüğü projeleri şöyle anlattı:
“TURİZMİ CANLANDIRARAK 
REFAHIMIZI ARTIRACAK 
PROJELERİMİZ”
“Bütünlüklü olarak hayata geçireceğimiz 4 
büyük projeyle Ürgüp'ün kent merkezini 
geliştireceğiz. Ürgüp'ün doğal ve kültürel 
yapısına uygun olarak düzenleyeceğimiz 
Cumhuriyet Meydanı ile Evka Kavşağı 
arasında, Ürgüp'ün “alamet-i farikası”  
Nostaljik Tramvay Hattını açacağız. Saat 
Kulesi ile Belediye Kavşağı arasını gündüz 
araç trafiğine kapatarak, trafiği alternatif 
güzergahlardan akıtacağız.
Tramvay hattı üzerinde durağı olacak olan 
Damsa Çayı çevresini yürüyüş alanları, 
küçük ve lokal stilize dükkanlar, kafeler, 
marka işletmelerle canlandıracağız. Eski 
Büyük Otel'in geniş bir otopark kapasitesi 
ve şık dükkanlarıyla prestijli bir otel 
işletmecisiyle iş birliği dahilinde hizmete 
açacağız. Temenni, Dedeli, Esbelli ve 
Çimenli seyir tepelerine bağlanan ve eski 
Ürgüp dokusunu yansıtan yürüyüş rotaları 
açacağız, rota üzerindeki yolları güneş 
enerjisiyle ışıklandırılacağız, lokal dükkan 
ve kafelerle bezeyeceğiz, dijital teknolojiler 
kullanarak eski evlerin bilinen tarihlerini 
anlatacağız ve seyir tepelerini birer çekim 
merkezi haline getireceğiz.

Mevcut terminal alanımızı restoran, kafe 
ve dükkanların yer aldığı bir turizm alanına 
dönüştüreceğiz. Sivritaş, Yeraltı Yolları, 
Altıkapılı gibi doğal ve tarihi miraslarımızı 
ziyaret noktaları arasına katarak 
gelirlerimizi artıracağız, Kütüphanemizi 
zenginleştirerek ve lokalleştirerek daha 
fazla ziyaret edilmesini hedefleyeceğiz.”
“ÜRGÜP'ÜN TEMEL SORUNLARINI 
ÇÖZECEK PROJELERİMİZ”
“Otobüs terminalimizi şehir çevresine 
taşıyarak modern bir otogara 
dönüştüreceğiz. Atık Su Tesisini üst ölçekli 
planda yer alan yeni yerine taşıyacağız. 
Pazarımızı daha geniş bir alana taşıyarak, 
altına geniş kapasiteli bir otopark inşa 
edeceğiz. Cadde ve sokaklarımızı 
aydınlatarak güvenli ve gezi keyfini 
yaşatacak hale getireceğiz. Afet Bölgesi 
kapsamındaki alanın bu kapsamdan 
çıkarılıp Ürgüp için değer yaratacak bir 
konuma taşınması için Üniversitelerle 
işbirliği yapacağız. 46. ve 47. Bölge olarak 
tanımlanan parselasyonun imar 
çalışmalarını en az memnuniyetsizlik ile 
hayata geçireceğiz.
Sokaklarda yaşayan can dostlarımız için 
hayvanseverlerimizle birlikte modern 
rehabilitasyon merkezi kuracağız. Modern 
çöp toplama ve biriktirme uygulamalarını 
hayata geçirmek için Kapadokya'nın diğer 
beldeleriyle ortak çözümler geliştirmek 
üzere çalışacağız. Aksalur Mahallemizin su 
borularını yenileyeceğiz. Ürgüp 
Mezarlığını genişleteceğiz.”
“SANAYİ, TİCARET VE TARIM 
FAALİYETLERİMİZİ DESTEKLEYECEK 
PROJELERİMİZ”
“Sanayi Bölgemizi öncelikli olarak mevcut 

dükkan sahibi ve kiracı sanayicimizin 
dükkan sahibi olma önceliğinde inşa 
edeceğimiz sanayi alanımıza taşıyacak ve 
mevcut sanayi alanımızı konaklama ve 
eğlence bölgesi haline getireceğiz. Kabak 
çekirdeğimiz, kuru üzümümüzü Ürgüp 
markalı olarak tescilleyeceğiz. Turizm 
yatırımlarımızla Ürgüp'e daha fazla turist 
çekerek, ziyaretçilerin daha fazla zaman 
geçirmelerini sağlayarak ve esnaf dostu 
yaklaşımımızla esnafımızın gelirlerini 
artıracağız. İl ve ilçe tarım müdürlükleriyle 
iş birliği kurarak ekili alanların çoğaltılması 
için hedef ürün planlaması yapacağız. 
Çiftçimize yönlendirme, fide ve gübre 
desteği sunacağız. Tarım ürünlerimizin 
etkin pazarlanabilmesi için Üretici 
Birliklerinin kurulmasına destek olacağız. 
Aksalur'da atıl durumda bulunan şıra 

fabrikamızı aktive etmek için proje 
geliştireceğiz.”
“DAHA GÜZEL VE YAŞANABİLİR   
BİR ÜRGÜP İÇİN PROJELERİMİZ”
“Bir kent lokali kuracağız, birlikte 
eğleneceğiz, bayramlarımızı, milli 
günlerimizi kutlayacağız,  sanat, müzik, 
spor yapacağız, yetkinliklerimizi 
geliştirmek için kurslar açacağız. 
Ürgüplüler olarak sahip olduğumuz giyim, 
oyuncak, bebek eşyası, kitap gibi atıl 
kaynaklarımızı, ihtiyaç sahipleri ile 
paylaşmak, iş arayanlarla iş sahiplerini bir 
araya getirmek üzere fiziksel ve dijital 
platformlar kuracağız. Başdere, Ulaşlı başta 
olmak üzere köylerimizin doğalgaz 
sorununu giderebilmek için köy 
muhtarlarımızla birlikte çalışacağız.” 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

CHP Ürgüp Belediye başkan adayı Bul projelerini anlattı
CHP Ürgüp Belediye başkan adayı Ali Ertuğrul Bul, Ürgüp belediye
başkanı seçilmesi halinde hayata geçireceği projelerini anlattı.

KÜN'de TEKNOFEST 2024 bilgilendirme toplantısı yapıldı
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı ile T3 Vakfı ana yürütücülüğünde 2024 yılı içerisinde Adana'da 
düzenlenecek olan “TEKNOFEST Havacılık, Uzay ve Teknoloji Festivali” kapsamında T3 Vakfı 
Nevşehir İl Temsilciliği, Nevşehir Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü ile KÜN arasında toplantı yapıldı.  

oplantıya, Kapadokya Üniversitesi T(KÜN) Rektörü Prof. Dr. Hasan Ali 
Karasar, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 

İlhan Öztürk, Nevşehir Sanayi ve Teknoloji 
İl Müdürü Yusuf Şahin, Türkiye Teknoloji 
Takımı (T3 Vakfı) Nevşehir Sorumlusu 
Melike SARAÇ, Nevşehir Gençlik Merkezi 
Gençlik Lideri Recep Aydın ve KÜN'ün ilgili 
bölümlerinde görevli yönetici ve 
akademisyenler katıldı.
Toplantıda KÜN akademisyen ve 
öğrencilerinin geçmiş TEKNOFEST 
başarıları ve mevcut durum analizi yapıldı. 

2024 yılı TEKNOFEST yarışmalarına daha 
yüksek sayıda ve kalitede başvuru 
yapılması için ortaklaşa yapılacak 
çalışmalar ele alındı.
Daha sonra KÜN İHA Sistemleri Uygulama 
ve Araştırma Merkezi ziyaret edilerek 
burada öğrenci ve akademisyenler 
tarafından yürütülen çalışmalarla ilgili 
yetkililerden bilgi alındı.
Tüm öğrenci ve akademisyenler son 
başvuru tarihi 20 Şubat olan TEKNOFEST 
2024 yarışmalarına başvuru yapmaya 
davet edildi.  HABER MERKEZİ

“Ürünlerinizi sigortalatmak için geç kalmayın”

l Müdürü Memiş, çiftçileri Tarım 

İSigortaları Havuzu (TARSİM) 
yaptırmaları konusunda uyardı.

Üreticinin emeğinin TARSİM ile en iyi 
şekilde korunacağını söyleyen Memiş, 
“Zor şartlar altında ve büyük emeklerle 

üretim yapan çiftçilerimiz, doğal 
afetlere karşı kendilerini güvence altına 
almak ve sürdürülebilir bir üretim 
yapabilmek için TARSİM yaptırmayı 
ihmal etmemelidir." dedi. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Nevşehir İl Tarım ve Orman Müdürü Özgür Memiş, çiftçileri 
TARSİM hakkında bilgilendirerek, ürünleri güvence altına 
almak için mutlaka yaptırılması gerektiğini bildirdi.
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“Tarla fareleri ile top yekûn birlikte mücadele edilmeli”
Ürgüp Ziraat Odası Başkanlığı tarafından zararlı tarla fareleri hakkında açıklama yapıldı.

rgüplü çiftçiler arazide hububat 

Üalanlarına zarar veren tarla fareleri 
ile mücadeleye başladı.

Aksalur Mahallesi'nde Kurt deresinde 
buğday ve arpa ekim alanını kontrol eden 
çiftçi Ferhat Bozdemir, tarla farelerinin 
arazisindeki ekili ürüne zarar verdiğini 
mücadeleye top yekun diğer çiftçilerin de 
katkı sağlayarak zararın en aza indirilmesi 
gerektiği söyledi.
Bozdemir, mahsullerin yağmasını 
bekledikleri kar ve yağmurlardan sonra 
güzel olacağını sağlıkla ve bereketle de 
hasat etmeyi ümit ettiklerini belirtti.
Ürgüp Ziraat Odasından yapılan 
açıklamada hububat tarlalarında önemli 

oranda zayiat oluşturan tarla fareleri ile 
mücadelede zehirli yem kullanımının 
önemli bir yer tuttuğunu belirtilerek, “Tarla 
faresi delikleri tarla fareleri beslendiği 
alanda üç çeşit delik açar. Bunlar 
beslenme deliği, hafriyat deliği, dışkılama 
deliğidir. Bu delikleri kolayca tespit 
edebiliriz. Çünkü hafriyat deliklerinde 
toprak birikintileri, dışkılama deliğinde fare 
dışkıları, beslenme deliğinde ise yiyecek 
kalıntıları vardır, zehirli yem kullanırken 
beslenme deliğine dökülmesi önemlidir. 
Tarla fareleri için en etkin mücadelenin 
toplu mücadele olduğu da 
bilinmektedir.” denildi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

l Tarım ve Orman Müdürü Özgür 

İMemiş, eğitim toplantılarına ilişkin 
yaptığı açıklamasında, çiftçilerin ve 

üreticilerin bilgi, beceri ve 
motivasyonlarını artırmak, yenilikler ve 
tarımsal destekler hakkında 
bilgilendirmek, sorunların yerinde 
tespiti ile çözümüne olanak sağlamak 

amacıyla, bitki sağlığı, bitki hastalıkları 
ve zararlıları, bitki besleme, ÇKS ve 
desteklemeler, sözleşmeli üretim ve 
bitkisel üretim ile ilgili tüm konularda 
Nevşehir merkezde köy ve kasabalarda 
çiftçi eğitim toplantılarına 
devam edildiğini söyledi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

İl Tarım ve Orman Müdürlüğünden
çiftçi eğitim ve yayım toplantısı

Nevşehir İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, 
merkez, köy ve kasabalarda çiftçi eğitim 
ve yayım toplantılarına devam ediyor.
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rogramda ilkokul 3. sınıftaki yaklaşık P5 bin öğrencinin test ve ölçümleri 
gerçekleştiriliyor.

Çalışmalar, Nevşehir Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğünün koordinesinde uzman 
antrenörler ve beden eğitim öğretmenleri 
tarafından yapılıyor.
Öğrencilere boy, kilo ölçümü, kulaç 
uzunluğu testi, esneklik testi, sıçrama testi, 
geriye sağlık topu fırlatma, kavrama 
kuvveti testi, 20 metre sürat testi ve 
çeviklik testi yapılırken, tarama sonucunda 
yetenekli öğrenciler spora yönlendirilecek.
Program Ürgüp'te başlamış olup Gülşehir, 
Derinkuyu, Acıgöl, Avanos, Hacıbektaş, 
Kozaklı ve Nevşehir Merkez'de devam 
edecek.
Nevşehir Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Muhsin Özdemir, Türkiye Sportif Yetenek 
Taraması ve Spora Yönlendirme Programı ' 
ile ilgili detaylı bilgi verdi.
Özdemir, Gençlik ve Spor Bakanlığı 
tarafından hayata geçirilen Türkiye Sportif 

Yetenek Taraması ve Spora Yönlendirme 
Programı kapsamında Nevşehir'de 
ilköğretim 3. sınıf öğrencilerine yönelik 
2023-2024 dönemi 'Yetenek Taraması' 
Ürgüp'te başladığını belirtti.
“GELECEĞİN ŞAMPİYONLARI TESPİT 
EDİLİYOR”
2017 yılında başlayan bu projenin devam 
ettiğini belirten Özdemir, "Çocukların 
sporla erken tanıştırılması ve spora 
başlama yaşında olan yetenekli çocukların 
tespit edilmesi amacıyla uygulanan 
Türkiye Sportif Yetenek Taraması ve Spora 
Yönlendirme Projesi ile geleceğin 
şampiyon sporcuları Nevşehir'de tespit 
edilmeye devam ediliyor. Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü koordinesinde yapılacak 
taramalarda yaklaşık 5 bin öğrencinin boy 
ve kiloları ölçülerek temel motor beceri, 
dayanıklılık, koordinasyon ve esneklik test 
sonuçları veri tabanına kaydedilecek. 
Bilimsel yöntemlerle değerlendirilen 
veriler, sporcuların en yatkın olduğu 

branştan daha az yatkın olduğu branşa 
doğru sıralanacak ve bu sayede spor 
karneleri oluşacak. Spora 
yönlendirilmelerinin son aşamasını 
oluşturan ara ölçümlerin 
tamamlanmasının ardından karneler e-
Devlet üzerinden yayımlanacak ve 
sporcular yatkın oldukları branşlara 
yönlendirilecek" dedi.
Sporu geniş kitlelere yaymanın ve sporu 
çocuklara sevdirirken spor kültürü 
aşılamanın da gerekliliğini vurgulayan 
Özdemir "Gençlik ve Spor Bakanlığı 
tarafından düzenlenen Türkiye'nin en 
büyük alt yapı organizasyonunu oluşturan 
Türkiye Sportif Yetenek Taraması ve Spora 
Yönlendirme Programı 2023-2024 dönemi 
genel taraması başladı. İnşallah testler 
tamamlandıktan sonra sporcularımızı 
yetenekli oldukları branşlara yönlendirerek 
ülkemize yeni yetenekler kazandırmanın 
gururunu yaşayacağız.” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Yetenekler taranıyor
Gençlik ve Spor Bakanlığı ile Milli Eğitim Bakanlığı arasında imzalanan işbirliği protokolü dâhilinde 
hayata geçirilen 'Türkiye Sportif Yetenek Taraması ve Spora Yönlendirme' programı Nevşehir'de başladı.

Yetişkinlere özel Türk Halk Müziği Koro çalışması

ültürel mirasımızın önemli bir Kparçası olan Türk halk müziğini 
yaşatmak ve yaygınlaştırmak 

amacıyla yetişkinlere yönelik 
düzenlenecek olan Türk Halk Müziği 
Korosu çalışmaları müzikseverlere 
unutulmaz bir deneyim sunmaya 
hazırlanıyor.
Koroya katılmak isteyen 18 yaş ve üzeri 
vatandaşlar, profesyonel eğitmenler 
eşliğinde gerçekleştirilecek olan 

çalışmalarda hem Türk halk müziğinin 
zengin repertuarını keşfedecekler hem de 
birlikte müzik yapmanın keyfini yaşayacak.
Türk Halk Müziği Korosu çalışmaları, 
müzikseverler için benzersiz bir fırsat 
sunuyor.
Katılımcılar, Türk halk müziğinin 
büyüleyici dünyasına adım atarak hem 
müzikal yeteneklerini geliştirme fırsatı 
bulacak hem de bu değerli kültürel mirasa 
katkıda bulunacak. HABER MERKEZİ

Altınyıldız, bölge şampiyonasına galibiyetle başladı

ehrin gururu olan Ştakımlar, Okul Sporları 
Basketbol Bölge 

Şampiyonası için Niğde'de 
düzenlenecek olan bölge 
müsabakalarında 
Nevşehir'i temsil edecek. 
Takımlar müsabakalarını 
12-15 Şubat tarihleri 
arasında yapacak. 12 
Şubat Pazartesi günü 
oynanan müsabakada 
Yıldız Erkek Takımı 
Osmaniye il şampiyonunu 
64-28 yenerek bölge 
müsabakalarına 
galibiyetle başladı. 
HABER MERKEZİ

Altınyıldız İlköğretim Kurumu Yıldız
Kız ve Erkek Basketbol takımları Nevşehir
il müsabakalarında şampiyon oldu. 

Başkan Çekiç'e şampiyon sporculardan ziyaret
Nevşehirli şampiyon sporcular Kaymaklı Belediye 
Başkanı Harun Çekiç'i makamında ziyaret etti.

ursa'da 1339 Bsporcunun 
katılımıyla 

gerçekleşen U16 Salon 
Türkiye Şampiyonasında 
1500 metre kategorisinde 
Türkiye Şampiyonu olan 
Yağız Pala ve 200 metre 
atletizm yarışlarında 
Türkiye 4.sü olan Abdullah 
Erdem Aplak, antrenörleri 
Hakan Köstekçi ile birlikte 
Başkan Çekiç'i ziyaret etti. 
Başkan Çekiç, Köstekçi'ye 
emekleri için teşekkür 
ederken, başarılı sporculara 
hediye takdim etti. 
HABER: YASEMİN EKİCİ

Nevşehir Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, 
18 yaş ve üzeri vatandaşlar için Türk Halk 
Müziği Koro çalışması düzenleyecek.


